
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sokoli konaného   

dňa 16.09.2024 

 

Termín konania :        16.09.2024 

 

Miesto konania :         sála kultúrneho domu 

 

Prítomní poslanci:      podľa prezenčnej listiny – príloha zápisnice 

 

Program zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej a mandátovej komisie. 

4. Schválenie programu zasadnutia OZ. 

5. Kontrola prijatých uznesení. 

6. Informácia starostu o svojej činnosti od posledného zasadnutia – ústna informácia. 

7. Návrh VZN č. 1/2024 – o zákaze umiestnenia herní a kasín na území obce. 

8. Žiadosť o podporu formou dotácie – oblasť: rozvoj odpadového a obehového 

hospodárstva, činnosť C4: nákup malotraktora/bagra a príslušenstva - názov projektu: 

Obec Sokoľ - Nákup bagra s príslušenstvom. 

9. Aktualizácia projektového zámeru Integrovanej územnej investície - dofinancovanie 

projektu ,,Sokoľ- kanalizácia a ČOV“. 

10. Nákup MV zn. Iveco Daily. 

11. Zriadenie domova pre autistov- aktualizácia. 

12. Projektový zámer KSK-Komplexná rekonštrukcia cesty s príslušenstvom od križovatky 

Kostoľany nad Hornádom do obce Sokoľ. 

13. Rôzne. 

14. Diskusia. 

15. Záver. 

 

K bodu č. 1 a 4 

Starosta obce, Ing. Ľuboš Šuca v úvode skonštatoval, že zasadnutie obecného zastupiteľstva je 

uznášaniaschopné, prítomní sú 4 poslanci zo 7. Program zasadnutia bol zverejnený                                       

na internetovej stránke obce, tiež bol poslaný poslancom a v rámci stretnutia poslancov 

a starostu bol prerokovaný aj na pracovnej porade.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 143. 

 

K bodu č. 2 

Za overovateľov zápisnice boli určení Ing. Gabriel Čorba, Michal Hreščák.  

Za zapisovateľku bola určená Ing. Ivana Mlynáriková. 

 

 

 

 



K bodu č. 3 

Do návrhovej a mandátovej komisie boli zvolení: 

- predseda: Peter Kišiday 

- člen: Josef Hofman 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 142. 

 

 

K bodu č. 5 

Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia č. 127 – 141. 

Všetky uznesenia boli splnené, resp. boli konštatačného charakteru s výnimkou uznesenia                       

č. 137/2024 – žiadosť o dotáciu MAS Čierna Hora. Výzva bola stiahnutá, aktualizuje sa. 

V prípade vyhlásenia sa obec opätovne pokúsi získať finančné prostriedky na rekonštrukciu 

vestibulu kultúrneho domu a sociálnych zariadení. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 144. 

 

K bodu č. 6 

Starosta obce informoval prítomných o svojej činnosti od posledného zasadnutia od 17.06.2024 

do 16.09.2024: 

- účasť na stretnutí v súvislosti s prejednávaním územného plánu mesta Košice: územný 

plán je možné ešte pripomienkovať, 

- zabezpečenie dovoz a montáž časti betónového oplotenia pri bytovom dome na ul. 

Kamennej: oplotenie pri MŠ obec sčasti financovala vo vlastnej réžii, 

- pracovné stretnutia v súvislosti kúpy spoločnosti Fúra spoločnosťou Kosit a.s., 

pracovné rokovania s možnosťami poskytovania služby, zákonné zmeny a povinnosti 

v súvislosti s odpadom v nasledujúcom období, ktoré sa premietnu do cien poplatkov 

za odpad: od budúceho roka spol. Fúra bude spadať pod spol. Kosit. Z dôvodu 

legislatívnych zmien je potrebné zakúpiť nové stroje na spracovanie odpadu, čo sa 

v konečnom dôsledku premietne vo zvýšení poplatku za odvoz odpadu, 

- účasť na rokovaní RZOKO- voľba predsedu zástupcu kooperačnej rady KSK, 

- zabezpečenie materiálno - technického vybavenia pre DHZO - zásahová obuv, skrinky, 

- zabezpečenie servisnej prehliadky MV Iveco Daily – Hasiči, oprava motorového 

kalového čerpadla, osobná účasť pri zásahoch DHZO- požiare trávnatých porastov- Pod 

Balkom a popadané stromy na cestách III. triedy- úsek Kysak- Družstevná, - účasť na 

primíciách novokňaza- duch. Kanciána v Družstevnej p/H,  

- pracovné rokovanie a zrušenie zmlúv o budúcich zmluvách so spoločnosťou 

SudopTrade - projekt železničná rýchlodráha: pôvodné zmluvy boli zrušené, nakoľko 

parcely určené na rýchlotrať boli parcely, na ktorých má byť vybudovaná ČOV, 

- kontrola a zabezpečenie realizácií projektu Zníženie prašnosti pri objekte MŠ v obci 

Sokoľ rekonštrukciou spevnených plôch, zúčtovanie jednotlivých platieb, zabezpečenie 

podkladov, prevzatie stavby, vyúčtovanie, zabezpečenie prác nezahrnutých v projekte - 

terénne úpravy, triedenie, dovoz hliny, geotextília, mulč, poklopy šachty, prekládka 

a oprava verejného osvetlenia, úprava chodníka, pletivového oplotenia, chodník vstupu 

do triedy Lienky v MŠ, 

- účasť na kolaudačných konaniach - Gajdoš, Ohriska, VSD a.s., stavebné konanie 

Hudecová, 



- účasť na konaní OÚ odbor životného prostredia – podanie p. Martinásková vs.                           

p. Špičková, 

- pracovné stretnutia k projektovému zámeru UMR Košice - úprava podmienok, 

formulárov, podanie projektového zámeru po vykonaní verejného obstarávania                                 

na kanalizáciu a ČOV - dofinancovania na realizáciu kanalizácie, 

- pracovné stretnutia VVS a.s. -   p. Kaliňák, Dubovský a  Kormoš k možnosti stavebného 

dozoru počas priebehu výstavby a zabezpečenie podkladov ku samotnej kolaudácií po 

ukončení výstavby a ďalšia spolupráca v oblasti dodávky vody a ČOV - rokovania 

pokračujú, 

- terénne úpravy na dvore MŠ, bagrovanie, vyrovnávanie terénu, búranie schodiska, 

výklenkov, zabezpečenie hliny, trávnikového výsevu, polievanie, 

- zabezpečenie údržby verejného priestranstva, kosenie čistenie rigolov, zásyp a oprava 

výtlkov, orez stromov, dodávka a montáž pletiva na oplotenie starý cintorín, 

zabezpečenie servisu a čiastočne aj osobná oprava kosačiek, 

- zabezpečenie podkladov k otázkam k verejnému obstarávaniu, vyhodnocovanie VO, 

podklady k odvolaniu a následne zaslanie podkladov na kontrolu na ÚVO – obec 

postupovala správne, žiadosti o vysvetlenie ponúk, výzva na podpis zmluvy, podpis 

zmluvy so zhotoviteľom OHLA ŽS a.s., Brno, príprava podkladov pre poskytovateľa 

dotácie na finančnú kontrolu VO - projekt: Sokoľ- kanalizácia a ČOV, 

- priebežne materiálno - technické zabezpečenie realizácie projektu Hrad Sokoľ, kontrola 

realizácie, pracovné stretnutia k možnosti využitia dotácií z Terra - inkognita, Košice 

región, sponzorské - spoločnosť Carmeus – Trebejov - piesok na murovanie, 

- nákup, prihlásenie MV zn. Iveco daily- vyklapač, vrátane zabezpečenia montáže 

ťažného zariadenia, 

- priebežne zabezpečenie realizácie projektu rekonštrukcie MŠ, účasť na kontrolných 

dňoch, zabezpečenie podkladov k žiadostiam o platby, refundáciám, prevzatie stavby, 

zabezpečenie prác mimo projekt- výdajňa stravy, podhľady, žalúzie, rolety, dvere, okná, 

vestibul, 

- zabezpečenie odstránenia havarijného stavu odpadového potrubia WC a „umývarky“ 

v rekonštruovanej triede MŠ – Sovičky, spracovanie oznámenia o skrytej vade firme 

T.H.Group s.r.o., 

- zabezpečenie opravy havarijného stavu vodovodu MŠ - trieda Lienky a kanalizačného 

potrubia MŠ – trieda Sovičky,  

- doplnenie podkladov k žiadosti o platbu projekt MAS –Strecha dom smútku- Borolo- 

Poľnohospodárska platobná agentúra, 

- pracovné stretnutia so zástupcami vlastníkov k jednoduchým pozemkovým úpravám 

Pod Hrabinami – Pod ľažnicami II, 

- spracovanie žiadosti o dotácie KSK- ID aj DS, zabezpečenie podkladov a podanie 

žiadosti v 2. kole - defibrilátor a zeleň zástavka autobusu, v 1. kole nebola obec úspešná, 

- zabezpečenie opravy basketbalového koša a zábradlia - ihrisko pri KD. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 145. 

 

 



K bodu č. 7 

V súvislosti s VZN o zákaze umiestnenia herní a kasín na území obce Sokoľ je obec povinná 

návrh VZN a samotné VZN zasielať Úradu na reguláciu hazardných hier. V prípade, že obec 

nedodrží lehotu (5 dni), VZN nie je možné prijať.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 146. 

 

K bodu č. 8 

V rámci vyhlásenej výzvy je maximálne možná dotácia vo výške 15 000,- €. Obec sa už raz 

uchádzala o finančné prostriedky z tejto výzvy, avšak nebola úspešná. Obec sa znova zapojila 

do výzvy a v prípade úspešnosti, by sa zakúpil bager, ktorý by obec využila pri terénnych 

úpravách, drobných stavebných prácach či prehlbovaní rigolov.   

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 147. 

 

K bodu č. 9 

Obci Sokoľ bola poskytnutá dotácia z Environmentálneho fondu na realizáciu kanalizácie 

a ČOV vo výške 3 000 000,- €. Celkový rozpočet je ale vyčíslený na sumu 3 228 000,- €. 

V prípade, že obec neuspeje pri sponzorstve, resp. dotácii z UMR, bude nútená dofinancovať 

228 000,- € z vlastných zdrojov.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 148. 

 

K bodu č. 10 

Starosta obce informoval, že v rámci schváleného rozpočtu bol schválený aj nákup nového 

motorového vozidla. V súčasnosti má obec nové vozidlo, ktorého nákupná cena bola 9 999,- €. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 149. 

 

K bodu č. 11 

Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva bol schválený zámer zriadenie domova 

pre autistov.  Nakoľko došlo k zmene, Inštitút Matky kvôli nezhodám odstúpil od projektu, 

sponzor tohto projektu si založil vlastné občianske združenie a v projekte sa bude pokračovať 

ďalej.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 150. 

 

K bodu č. 12 

KSK vyhlásilo výzvu, v ktorej je zahrnutá aj rekonštrukcia cesty z Kostoľan nad Hornádom do 

obce Sokoľ. V prípade, že projekt bude schválený, cesta sa bude rekonštruovať. Dňa 

16.09.2024 bolo obci doručené aj rozhodnutie o predĺžení platnosti stavebného povolenia na 

túto rekonštrukciu. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 151. 

 

 

K bodu č. 14 

Z radu občanov sa slova ujala p. Cinkaničová, ktorá chcela vedieť kedy sa začne s výstavbou 

kanalizácie, ktoré ulice budú realizované ako prvé. 



Starosta obce prítomných informoval, že prvotnými ulicami sú Hlavná a Záhradná a realizácia 

ČOV. Hlavnou podmienkou je, aby kanalizácia bola v prevádzke do r. 2026. V rámci 

kanalizácie sú v pláne aj ďalšie výzvy, avšak v tomto prípade je potrebné zo strany obce 

aktualizovať projektovú dokumentáciu. Sokolia ulica je v rámci projektu plánovaná 

s napojením sa na Hlavnú ulicu. Obec sa so spolufinancovaním obrátila aj na VVS, a. s. 

V súčasnosti je zmluva o dielo podpísaná a čaká sa na jej kontrolu na Environmentálnom fonde. 

 

Obyvateľ záhradkárskej oblasti Uhrinč chcel vedieť, či obec plánuje rekonštruovať cestu do 

tejto oblasti v úseku od kostola, či je možné cestu previesť pod obec. 

Ing. Ľuboš Šuca uviedol, že predmetná cesta nie je vo vlastníctve obce, ale SR, v správe SPF. 

V takomto stave obec nemôže žiadať dotáciu a obec cestu udržiava v rámci svojich možností.  

 

Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným a poslancom za účasť. Menovite poďakoval poslancom 

M. Hreščákovi a J. Hofmanovi za ich pomoc, osobnú angažovanosť a podporu v rámci 

realizovaných projektov. 

 

 

Overovatelia zápisnice 

 

Ing. Gabriel Čorba  ................................................... 

 

Michal Hreščák  ....................................................   

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ľuboš Šuca 

    starosta obce 

 

 

 


